
 
 

 

RAADSVRAAG – ter voorbereiding op beeldvorming over de (ver) nieuwbouw scholen in 
Bergambacht d.d. 21 november 2023 
      
Nr: TV23-025 
 
Datum: 14 november 2023 
 
Technische vraag 
 
Indiener: Nathalie Glastra- 
 
Onderwerp: Kiezel & Kei en CBS de Ark 
 

Toelichting bij en doel van de vragen: 

1. In de prognose tabel gaat men uit van een huidig leerlingenaantal van 225 in 10 lokalen tot 
een maximum van iets meer dan 300 leerlingen in 13 lokalen 
Momenteel zijn de groepen van Kiezel & Kei verdeeld over 10 leslokalen, maar daarnaast zijn 
er ook lokalen voor muziekles en voor de Plus- en Prachtklas. Er zijn dus momenteel al 12 
lokalen in gebruik. Worden die ruimtes ook meegenomen in de plannen? 

 
2. In de begeleidende teksten staat beschreven dat men uit gaat van de bouw van 400 woningen 

in de komende jaren. Dat is het aantal woningen wat verwacht wordt voor het project 
Bergambacht-Oost. Hierin zitten dus niet de woningen van Molenpark en eventuele binnen- 
en buitendorpse bouw of bijvoorbeeld woningsplitsingen. Heeft dit nog invloed op de 
prognoses? 
 

3. Als dit bovenstaande inderdaad nog invloed heeft op de prognoses van de Kiezel & Kei, is dat 
dan ook nog van invloed op de plannen voor de Ark? 

 
Antwoord college: 
 

1. De school krijgt op basis van een het aantal leerlingen een aantal m2 toegedeeld. Binnen die 
m2 stelt een school haar eigen programma van eisen op. In het programma van eisen van 
Kiezel en Kei zijn nu 12 leslokalen opgenomen. Daarnaast zijn er twee aparte atelierruimten 
en een leerplein opgenomen. Alles binnen de normatieve ruimte waar zij op basis van de 
prognose recht hebben. Het antwoord is dus ‘ja’.  

2. Voor Bergambacht Oost is pas onlangs een intentieovereenkomst voor gesloten. In de 
eerdere leerlingenprognoses was al rekening gehouden met Molenpark en andere 
kleinschaliger woningbouwplannen. Dus nu zijn alle bekende woningbouwplannen verwerkt in 
de prognoses. 

3. Nee, want omdat voor De Ark het proces iets voor loopt op Kiezel en Kei, was het nodig om 
voor De Ark direct de actualisatie van de leerlingenprognose te vertalen naar het ontwerp. In 
het plan voor De Ark en in de kostenraming is nu uitgegaan van woningen in Bergambacht 
Oost.  
 

Ondertekening college:  

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester,    

 

J. Hennip   P.J. Bouvy-Koene   




